

Referat fra
Afdelingsbestyrelsesmøde Afdeling AB Vest
Onsdag den 10. november 2021 kl. 17.00

Mødeleder: Formand John Kaubak Pedersen
Referent: John Kaubak Pedersen

Til
 Formand: John Kaubak Pedersen (JKP)
 Næstformand: Anne Lise Grøndal (ALG)
 Kasserer: Mathias Lörincz (ML)
 Bestyrelsesmedlem: Annette Storgaard (AS)
 Bestyrelsesmedlem: Lykke Dannerfjord (LD)
 1. supplant: Gert Bue Jensen (GBJ)
 2. supplant: Claus Agerskov (CA)
 Ejendomskontoret
 Bo -Vest administration
 Bestyrelsen (BS)

Dagsordenspunkt	Følgende er besluttet	Ansvar	Deadline
Afbud	-Claus Agerskov		
Godkendelse af forretningsorden Bilag/: 3´udkast sendt på mail	-Godkendt Der arbejdes på en forretningsorden til ordinært beboermøde.	JKP	1.dec.
Gennemgang af referat fra 6. okt. Og 13. okt. Bilag/: Sendt på mail	-Begge godkendt		
Regnskab og budget Bilag/: Sendt på mail 18. okt.	-Prisen på hjemmesiden lægges ind i budgettet under konto 119		
Meddelelser fra Driften	-Skrivelse om vinterklargøring vedrørende henstilling af cykler, blomsterkrukker ved indgangsdøren der ikke må rage ud forbi risten ved døren, husstand omdeles. -Skurplanen er lidt forsinket ca. 14 dage. -Tilmeldte til skurudvalget er 10 personer. - På grund af sygdom stopper Gitte på kontoret. - Der er ansat en vikar / praktikant på kontoret hun hedder Lene Raarup som bl.a. vil tage telefonen. - Ved skrivelser til Bo -Vest ønskede driften cc. for information.		

<p>Meddelelser fra formanden</p> <ul style="list-style-type: none"> • Omdeling af information vedrørende skurerne. • Forretningsorden mangler punkt omhandlende ordinære beboermøde. • Bestyrelseskursus, Orientering fra kurset. • Lade standere • Affaldssortering i 10 fraktioner 	<p>-Informationen er blevet godt modtaget og indgår i skurudvalgets arbejde.</p> <p>-Udkast til forretningsorden til ordinært beboermøde bliver sat i gang.</p> <p>-Bestyrelsen har deltaget i et 2 timers bestyrelses kursus. 3 vigtige ting bestyrelsen skulle arbejde med var, en forretningsorden, referat, formidling.</p> <p>-Der arbejdes i AB og Bo-Vest regi på en plan for etablering af ladestandere. Bestyrelsen vil se på behovet for nedsættelse af et ”Ladestander udvalg”</p> <p>-Der arbejdes en del i Brugergruppen på affaldshåndtering til hele kommunen. Dette arbejde følges tæt af vores repræsentant i ab-vest.</p>	BS	
<p>Meddelelser fra udvalg: Brugergruppen</p> <p>Skurudvalg</p>	<p>-AS. Ingen tilføjelser siden sidste møde. Referatet er linket på vores egen hjemmeside. Abvest.dk</p> <p>Holder 1 møde den 11/11 kl. 18.00 – 20.00</p>		

Emner til behandling			
<ul style="list-style-type: none"> Konstituering til Brugergruppen: 2 afdelingsrepræsentanter 	<p>-Valgt blev: -Anette Storgaard og -John Kaubak Pedersen</p>		
<p>AB repræsentantskab: 3 afdelingsrepræsentanter</p>	<p>-Valgt blev: -John Kaubak Pedersen -Anne Lise Grøndal -Lykke Dannerfjord</p>		
<ul style="list-style-type: none"> Mailadresse til formanden 	<p>-Når vores hjemmeside er op og køre kan formanden og bestyrelsen kontaktes direkte.</p>	GBJ	
<ul style="list-style-type: none"> Ændring af tidspunkt for bestyrelsesmøde fra kl. 17.00 til for eksempel til 18.00 	<p>-Vedtaget, start kl. 18.00 til ca. 20.00</p>	BS	
<ul style="list-style-type: none"> Beboernes adgang til bestyrelsen før bestyrelsesmødet f.eks. kl. 17.00 	<p>-Det blev besluttet, at holde åbent for beboer hver onsdag den 1 i måneden fra kl. 17.00 til 17.30 i Hvedens kv. 9D</p>		
<ul style="list-style-type: none"> Forplejning til bestyrelsesmødet 	<p>-Besluttet at spise et par stk. smørrebrød til bestyrelsesmøde med vand, kaffe eller te.</p>	AS	
<ul style="list-style-type: none"> Vores hjemmeside. Skal den vise billeder af bestyrelsen 	<p>-Besluttet, at vise billeder af bestyrelsen og Driften samt beskrive driftens funktioner. Der blev udtrykt stor tilfredshed med GBJ's arbejde med hjemmesiden.</p>	GBJ	
<ul style="list-style-type: none"> Rådighedskataloget. Er det rettet til som vi ønskede det. 	<p>-Besluttet, at der stilles forslag på ordinært beboermøde om et ekstraordinært beboer møde vedrørende råderetskataloget. Det kan være omfattende og kræver ofte juridisk bistand fra Bo-Vests side, inden et forslag kan stemmes hjem.</p>		
<ul style="list-style-type: none"> Aktivitetsudvalg 	<p>-Beslutning. Mathias og Lykke repræsenterer afdelingen.</p>	ML	
	<p>Afdeling VA 6 har sendt invitation til samarbejde, de bliver kontaktet af vores repræsentanter.</p>	LD	

Næste møde	-1.december		
Eventuelt	-Der blev spurgt til regler for parkering af trailer på p-pladserne. Reglerne er klare og står i vores husorden.		
Punkter til næste møde	-Hjemmesiden -Orientering fra bestyrelsens økonomikursus -Loyalitet i og udenfor bestyrelsen -Meddelelser fra udvalg (repræsentantskab)		